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DAGSORDEN 

1) Valg af dirigent 

2) Formandens beretning 

3) Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

4) Behandling af indkommende forslag 

a. Privat Facebook side for medlemmer. 

b. En der står for at styre social medie. der ligger billeder op fra 

løb. laver begivenheder osv. så nye medlemmer kan se hvad der 

sker i klubben. 

c. Nye cerbs i usatte sving 

d. Klubløb hvor alle kan deltage lige meget om man kommer med 

en plastikbil eller en alm TC, dog måske lave noget balance of 

performance, ikke for de gode køre i klubben men for de nye og 

mindre øvede.    

e. Træning lørdag. fra f.eks. 11-23. måske første lørdag i hver 

måned resten af foråret for og prøve det af (gerne i weekender 

med F1) 

f. Hvad skal der ske med hjemmesiden?? 

5) Valg af bestyrelse, samt suppleanter til bestyrelsen, 2 sup-

pleanter for 1-årig periode 
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6) Valg af revisor samt en revisorsuppleant. 

7) Fastlæggelse af kontingent 2021 

8) Tæpper.  

9) Eventuelt 

 

AD 1    

Per Dissing er valgt som dirigent 

AD 2 Formandens beretning   

 

2019 har været et relativt roligt år. Vi har afholdt et løb under DRCMU – 

nemlig afslutningsløbet i 30. og 31. marts 2019. Løbet var for en del af 

klubbens nye medlemmer deres første løb. RRCR havde et helt bord med 

medlemmer, der kørte. Flot opbakning til løbet. 

Der var også fra klubbens medlemmer en stor opbakning omkring alt 

det praktiske før, under og efter løbet. 

 

Efter vi er flyttet til Spentrup er der også kommet en fin kontakt til byen. 

Klubben deltog i byfesten den 25. maj ved at lægge banen op i hallen 

og have udlejning (udlån???) af klubbiler. Der var flere fra byen, der så 

fik lidt mere indblik i, hvad vi laver. 

 

På generalforsamlingen i 2019 blev et vedtaget, at Søren, Mads og Jonas 

skulle arbejde på at finde sponsorer til et nyt tæppe. Der blev lavet et 

flot arbejde, hvor vi fik et helt nyt sæt tæpper. Klubben skulle kun selv 

betale 1.000 kr. Resten blev finansieret.  

 

Desværre viste det sig, at tæpperne ikke var velegnede til at køre ræs 

på, men de kan anvendes som tæpper i pitten til det kommende løb. 

 

I stedet fik klubben tilbudt de tæpper, Odense havde brugt til DHI-cup 

mod selv at hente dem. Dem fik vi hentet, så klubben igen har velegnede 

tæpper at køre træning og det kommende afslutningsløb i marts 2020. 

 

I Efteråret har klubben deltaget i møde omkring ombygning af hallen. 

Det er planen, at hal 1 skal ombygges, så den ikke længere rummer en 

håndboldbane. En del af hallen skal så inddrages til fitness og andet. 

Samtidig vil der blive bygget ud på parkeringspladsen. De tegninger, der 

blev fremvist var alle klubber/foreninger enige om, skulle tegnes om og 

vi håber, at vores ønsker og behov bliver opfyldt. 

 

Til slut kan jeg fortælle, at medlemstallet i klubben ved udgangen af 

2019 var på 22 medlemmer. Jeg er meget glad for den store opbakning 
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klubben har fået og ikke mindst er jeg glad for, at så mange nye med-

lemmer fortsat er med i klubben. 

 

Søren nævnte, at vi også havde deltaget på Østervold i forbindelse med 

Randers Festuge. 

 

Beretningen er godkendt. 

AD 3 Regnskab 

Regnskabet blev gennemgået af Gert. 

 

Regnskabet er godkendt. 

 

AD 4 Indkommende forslag 

• Privat Facebookside for medlemmer (Mads) 

o Der er enighed om, at vi opretter en gruppe KUN for 

medlemmer. Mads tager sig af administrationen 

• En der står for at styre social medie. der ligger billeder op fra 

løb. laver begivenheder osv. så nye medlemmer kan se hvad 

der sker i klubben. 

o Enighed om, at vi alle skal være bedre til at informere. 

• Nye cerbs i udsatte sving 

o Vi køber 15 og prøver det af. Hvis det er en succes, så 

køber vi flere. 

• Klubløb hvor alle kan deltage lige meget om man kommer med 

en plastikbil eller en alm TC, dog måske lave noget balance of 

performance, ikke for de gode køre i klubben men for de nye 

og mindre øvede.    

o Det blev aftalt, at vi forsøger os med at øve 

os på formen. 

o Klubben køber 2 tællerbrikker til brug for kø-

rere i klubben, der ikke har. 

• Træning lørdag. fra f.eks. 11-23. måske første lørdag i hver 

måned resten af foråret for og prøve det af (gerne i weekender 

med F1) 

o Det blev besluttet, at vi afprøver det. Vi laver et opslag 

på den lukkede RRCR-gruppe omkring stemningen for 

det. Det bookes en dag i lørdag efter sæsonafslutningen 

• Hvad skal der ske med hjemmesiden?? 

o Det blev aftalt, at vi alene anvender hjemmesiden til for-

melle ting og med en direkte henvisning til vores face-

bookgruppe. 
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AD 5  Valg af bestyrelse 

Peter fortsætter som formand. 

Mogens er genvalgt som sekretær 

Gert Koue er genvalgt som kasserer. 

 

Som suppleant er genvalgt Bent Mortensen. 

 

AD 6 Valg af revisor 

 Kim Glad modtager genvalg. 

 

AD 7 Fastlæggelse af kontingent 2021 

Det er vedtaget, at kontingent fra 2021 bliver 600 kr. for 

voksne for et kalenderår. Juniorkontingent bliver 450 kr. 

 

AD 8 Tæpper. 

 Det blev besluttet, at vi skal købe nye tæpper senest op til 

vores løb næste år. 

  

 Der skal søges fonde i maj. 

  

AD 9  Evt. 

 Kunne se muligheder for at lave en buggybane. Det blev af-

talt, at vi laver en undersøgelse blandt klubbens medlemmer 

omkring etablering af en bane. 

 

Bent undersøger om vi skal være med til byfesten den 5. og 

6. juni. 

 

 

 

Underskrifter 

 

 

 

 

Peter Dissing Gert Koue Mogens Pedersen 

Formand Kasserer Sekretær 

 


